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Č.j.     /2010-1313001 

 

Z á p i s     č.4/2010 

Ze zasedání Krajského koordinačního výboru v rámci celostátní sítě pro 

venkov, které se uskutečnilo dne 10. prosince 2010 v Modrém salonku, 

Slezská 7, Praha 2 

Přítomni: 

Ing. Karel Chalupný, Ing. Milan Bena,CSc., Ing. Dagmar Mocová, Ing. Zdeněk Bajnar, PaedDr. Věra 

Libichová, Gabriela Jeníčková, Ing. Karel Šilpoch, Mgr. Viktor Liška, Ing. Josef Viktora, Ing. Jana 

Bačkovská, Ing. Lubomír Neumann, Ing. Markéta Pošíková ( za V. Haše a  R. Hanačíka) 

Omluveni: 

Ing. Zdeněk Procházka, Ing. Josef Stehlík, Vladimír Haš, Radomír Hanačík 

Řádný program: 

I. Ing. Karel Chalupný přivítal přítomné členy Krajského koordinačního výboru, přivítal nové 

pracovníky Oddělení CSV a technické pomoci Odboru ŘO MZe – ing. Neumanna a ing. 

Bačkovskou, která nastoupí na oddělení od 1.1.2011. Dále seznámil přítomné s programem 

zasedání. 

II. Kontrola úkolů ze 3. Zasedání KKV CSV 8.10.2010:                                                                               

1.  ustavení tematické pracovní skupiny pro ochranu půd, vodních zdrojů, protipovodňová a 

protierozní opatření, zpracování návrhu na ustavení TPS a návrhu na nominaci členů komise  

2.  seznámení představitelů ŘO na poradě ve Skalském Dvoře s administrativními 

komplikacemi a nejasnostmi při podávání projektů                                                                                   

3. Projednat s Ing. Bělinovou, ředitelkou ŘO PRV, aby zpracované projekty k podání na SZIF, 

které byly SZIFem vráceny mohly obsahovat přílohu – chybník, aby bylo možno v co nejkratší 

době chyby odstranit a projekt zpětně podat na SZIF (průtahy projektu „Mapování cestní 

sítě“ – MAS Říčansko)                                                                                                                             

4. Prověřit v jaké fázi je projekt „Mapování cestní sítě“ a smlouva k projektu „Ovocné stezky“              

5. Projednat stížnost SPOV SK se zástupci ŘO PRV 

Ad 1.  Ing. Milan Bena,CSc. seznámil přítomné s Návrhem na ustavení TPS, zdůvodnil potřebu 

komise na území Středočeského kraje, dále hovořil k nominaci členů komise a  
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vyjádření oslovených organizací: KAZV nominuje ing. Radku Weyrostkovou, vedoucí AZV 

Nymburk, ASZ vyjádřila souhlas s ustavením komise a příslib nominace svého zástupce , 

ČMSZP  nominuje ing. Milana Benu, CSc.,  VÚMOP souhlasí – zástupce Ing. Jiří Hladík, KS 

MAS – nominace Vladimír Haš, Regionální AK – zástupce ing. Nouza, AOPK CHKO 

Křivoklátsko – zástupce ing. Hůla, další oslovené organizace – Krajský úřad SK, SPOV SK, 

AOPK SK se k návrhu TPS nevyjádřily. 

Ad 2,3,4 – Ing. Karel Chalupný a Dr. Věra Libichová podali vysvětlení k připomínkám 
z minulého zasedání KKV, které byly předmětem diskusí na poradě ve Skalském Dvoře ve 
dnech 11. a 12.10.t.r.   – dle současně platných podmínek pro čerpání prostředků z PRV – 
osa V. - projekty na SZIF podává a je žadatelem vždy ŘO PRV MZe. Bylo dohodnuto s ing. 
Simonem, pracovníkem Odboru projektových opatření rozvoje venkova SZIF, možnost 
předběžné konzultace připravených projektů – tím by se odstranily případné chyby a takto 
odkonzultované projekty by bylo možno bez dalších průtahů okamžitě podat na SZIF. 

„Ovocné stezky“ – podle informací ing. Bělinové i ing. Pošíkové (MAS Podlipansko) byla 
podepsána Smlouva mezi MZe a MAS Podlipansko k realizaci akce, akce tedy bude 
realizována a proplacena z rozpočtu roku 2010. 

„Mapování cestní sítě“ – studie tak, jak byla zpracována nevyhovuje svými cíly CSV, takto by 
bylo možné projekt podat dle opatření osy III. – 1.3. Podpora cestovního ruchu. 

Problémy v komunikaci, které byly dosud mezi KAZV, AZV, MAS na straně jedné a oddělením 
CSV a technické pomoci na straně druhé budou dále řešeny a vyřešeny počátkem roku 2011, 
kdy Oddělení CSV a technické pomoci bude posíleno o 2 pracovníky, bude obsazeno i místo 
vedoucího oddělení. 

Ad 5. Ing. Chalupný informoval o jednání s ředitelkou ŘO PRV MZe, které proběhlo 
5.11.2010, zápis z jednání je umístěn na www.eAGRI.cz, v záložce Venkov – Krajské a 
regionální sítě – Praha a Středočeský kraj – uskutečněné akce – zasedání KKV CSV 8.10.2010. 

III. Diskuse:  Ing. D. Mocová nabídla pomoc při získání partnera Krajské sítě pro venkov – Krajský 
úřad SK 

IV. Vyhodnocení  akcí a aktivit CSV ve Středočeském kraji:  Dr. Libichová provedla stručné 
zhodnocení akcí projektů: Akce CSV v I. a II. pololetí 2010, Portál farmáře, Energeticky 
soběstačná obec a Propagace CSV a partnerů ve Středočeském kraji. Úspora rozpočtu 2010 
ve výši cca 100 tis. Kč bude využita v rámci celostátního projektu – Propagace CSV – výroba 
roll-upů (1 ks pro každou AZV – Sč kraj 10 ks) 

V. Závěr: 

Ing. Chalupný všem zúčastněným poděkoval za práci pro Krajskou síť pro venkov, ještě 
jednou všechny pozval na krajské setkání partnerů Sítě s prezentací „příkladů dobré praxe“ – 
život na venkově a úspěšně realizované projekty PRV, soutěž „Vesnice roku 2010“, popřál 
všem klidné vánoční svátky a pevné zdraví a štěstí do nového roku. 

http://www.eagri.cz/
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Úkoly: 

1. Získat další partnery CSV ve Středočeském kraji, zejména KÚ SK (KÚ – ing. Mocová) 

2. Zaslat návrhy akcí a aktivit CSV do plánu roku 2011 (e-mailem na KAZV  
karel.chalupny@mze.cz  a  vera.libichova@mze.cz :     termín 27.12.2010 

 

 

 

 

 

Zapsala: Dr. Věra Libichová 

 

Schválil: Ing. Karel Chalupný 
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